

第12回（2021年）日本心血管インターベンション治療学会賞 結果について

（CVIT2022 表彰）

■学会賞

最多ダウンロード論文賞

1位 坂倉 建一（自治医科大学附属さいたま医療センター）

[Clinical expert consensus document on rotational atherectomy from the Japanese association of cardiovascular intervention and therapeutics](#)

2位 鈴木 達（熊本大学病院）

[Role of acetylcholine spasm provocation test as a pathophysiological assessment in nonobstructive coronary artery disease](#)

3位 高木 健督（国立研究開発法人 国立循環器病研究センター）

名越 良治（社会福祉法人恩賜財団済生会支部大阪府済生会 大阪府済生会中津病院）

[Efficacy of coronary imaging on bifurcation intervention](#)

最多被引用論文賞

1位 藤井 健一 先生（学校法人 関西医科大学）

[Expert consensus statement for quantitative measurement and morphological assessment of optical coherence tomography](#)

2位 澤野 充明 先生（東京歯科大学 市川総合病院）

[Contemporary use and trends in percutaneous coronary intervention in Japan: an outline of the J-PCI registry](#)

3位 園田 信成 先生（国立大学法人 佐賀大学）

[Current clinical use of intravascular ultrasound imaging to guide percutaneous coronary interventions](#)

3位 鈴木 伸明（帝京大学医学部附属溝口病院）

浅野 拓（学校法人聖路加国際大学 聖路加国際病院）

[Clinical expert consensus document on quantitative coronary angiography from the Japanese Association of Cardiovascular Intervention and Therapeutics](#)

■編集委員長特別賞

最多引用著者賞

1位 齋藤 佑一（千葉大学医学部附属病院）

2位 工野 俊樹（マウントサイナイイスラエル病院）